
 

 

 
 

 

 

 

 

 

Het College van Burgemeester en Wethouders 
Postbus 18 
6130 AA Sittard 

 
Sittard, 31 mei 2024 

Betreft: vragen ex artikel 43 RvO betreffende struisvogel politiek als uitvlucht. 

Geacht College, 

Zoals het college kan weten is er al jarenlang verzet tegen het feit dat Groove Garden plaats 
vindt op het voormalige ESCS-terrein, dat tegen het natuurgebied de Schwienwei aanligt. Zowel 
omwonenden uit de wijken, als mensen uit de Selfkant en de natuurstichting Vrienden van de 
Schwienswei, hebben keer op keer gewezen op de overlast en de schade aan de natuur. Zoals 
onder andere de geluidsoverlast wat veel schade aanbrengt aan de broedende vogels en 
daarnaast het kapot maaien van het gebied. Een gebied waar de dassen foerageren, waar de 
vogels volop broeden, wat de kraamkamer van de broodnodige insecten is, de voorraadkamer 
voor de bijen, en waar de vossen op twee plaatsen hun holen hebben met jongen. Ondanks 
deze feiten vindt het festival ook nog eens plaats door onverklaarbare reden, midden in het 
broedseizoen. 

Ik heb op 09 april 2024 in een brief aan het college mijn bezorgdheid uitgesproken over het 
openbaar gebruik en handel in verdovende middelen tijdens Groove Garden. Ook heb ik 
gevraagd om te gaan handhaven, mede omdat veel bezoekers onder invloed gewoon in de 
auto stappen en wegrijden. Het college gaf aan dat er in het vergunning proces maatregelen 
zouden genomen worden, om het gebruik van en de handel in verdovende middelen tegen te 
gaan. Na mijn bezoek aan het festivalterrein op 26 mei 2024 heb ik het college direct in een 
mail mijn bevindingen laten toekomen. Feit is dus dat er helemaal niet gehandhaafd werd, 
dealers vrijspel hadden onder het toeziend oog van medewerkers van Groove Garden. Dat vele 
bezoekers onder invloed wegreden in hun auto’s en dat politie op een afstand alles toeliet. 
Waar dealers hun koopwaar op bordjes met de prijzen erbij aanboden aan de bezoekers, die 
daar gretig gebruik van hebben gemaakt. Ook heb ik aangegeven in mijn mail dat ik het jammer 
heb gevonden dat ik niemand van het college gezien heb tijdens het festival, zodat zij zelf de 
overlast konden waarnemen. 

Daarbij komende heb ik op 29 mei 2024, zelf notie genomen van hoe het festivalterrein 
achtergelaten is: kapot gelopen en gereden, en vol afval en houtsnippers. En wat ik ook zag, 
een kleine machine die bezig was om oppervlakkig de grond van het festivalterrein om te 



 

 

 
 

ploegen zodat het afval netjes onder de oppervlakte verdween (foto’s zijn aanwezig). Dat 
scheelt de organisatie een hoop vrijkaarten! 

Wat mij stoort is dat het college haar mond vol heeft tijdens de verkiezingen van dat veel groen 
goed is voor de mentale en fysieke gezondheid van onze burgers, dat burgerparticipatie 
belangrijk is en dat onze weinige aanwezige natuur gekoesterd moet worden. Niets van dat 
alles zie ik terug in het handelen van dit college. Er is zelfs geen reactie geweest op mijn mail 
van 26 mei jl. 

 

Daaruit voortkomende de volgende vragen: 

 
1. Wil het college uitleggen waarom het in haar antwoord( kenmerk Z/24/545074 ) op mijn brief 
van 09 april 2024 aangegeven heeft om maatregelen in het vergunningsproces te nemen, maar 
in praktijk er helemaal geen maatregelen genomen zijn? Geen een duidelijke onderbouwing. 

2. Wil het college uitleggen waarom er een vergunning is afgegeven, ondanks dat er rapporten 
beschikbaar zijn betreffende de aanwezige kwetsbare flora en fauna, de daarbij komende 
schade aan de flora en fauna en de overlast aan de omwonenden? Graag een motivatie. 

3. Wil het college uitleggen waarom het niet gelukt is om een alternatieve locatie aan te wijzen 
voor dit festival, ondanks de jarenlange klachten van omwonenden en de aantoonbare schade 
aan flora en fauna? Graag een motivatie. 

4. Deelt het college mijn mening dat er zeker wel geschikte alternatieve locaties binnen de 
gemeente grenzen aanwezig zijn, denk aan de locatie in Born waar in het verleden het OLS 
gehouden is? Graag een motivatie. 

5. Volgt het college de aangenomen motie van GroenLinks/PvdA( 12-13 juli 2023) met 
registratienummer: Z/22/307184 op dat in 2025 Groove Garden zal plaatsvinden op een andere 
locatie rekening houdende met een eventuele impact voor de natuur? Graag een motivatie. 

6. Waarom is er niemand van het college aanwezig geweest tijdens Groove Garden om 
persoonlijk de overlast te kunnen waarnemen? Graag een motivatie. 

7. Nu het festivalterrein desolaat en zwaar gehavend achtergelaten is, veel van het aanwezige 
afval bewust ondergeploegd is, ga ik ervanuit dat het college de aangenomen motie (zie vraag 
5) uitvoert en onze natuur met rust laat? Graag een duidelijke toelichting. 

Wij zien uw antwoorden graag binnen de gestelde termijn tegemoet. 

Met hartelijke groet, 

Peter Vola 

Burgercommissielid Lokaal SGB. 
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